
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS 11 DECEMBER 1995  
 
Aanwezig : zie presentielijst 
 
Bericht van verhindering ontvangen van Henk Hoppenbrouwers, Joop Willems en Albert Miltenburg. 
 
Bij het begin staat Jaap Colpa stil bij het overlijden van twee LENSleden, nml Gerard van den Steen en Mickael Dijkgraaf. De 
vergadering neemt een minuut stilte in acht.  
Tevens wijst Jaap Colpa op het naderende jubileum, en memoreert hij het feit dat het huidige bestuur precies een jaar geleden 
aangetreden is. 
 
1. Notulen vergadering 6 juni 1995. 
Op bladzijde 3 naam van Bert Pennings correct schrijven. De notulen worden goedgekeurd, onder dankzegging aan de 
notulist. 
N.a.v. de notulen vraagt Guido Halleen hoe het zit met de ronselpraktijken bij de jeugd.  
Paul vd Steen antwoordt dat dit door een landelijk projektgroep bestudeerd wordt in het kader van overschrijvingen in het algemeen. 
Sancties zijn niet mogelijk. 
Opnieuw Guido Halleen vraagt waarom de verbouwing van Waterloo nog niet afgerond is.  
Jaap Colpa antwoordt dat vrijwilligers e.e.a. uit moeten voeren, en dat deze mensen met een tijdsprobleem zitten. Zij hebben 
toegezegd dat tussen Kerst en Oud en Nieuw de verbouwing gerealiseerd wordt. Mocht dit onverhoopt niet lukken, dan zal een 
bedrijf ingeschakeld worden. 
 
2. Verslagen van commissies. 
Alle commissies hebben een verslag ingediend, alleen van de SEKO ontbreekt het verslag. Alle verslagen worden goedgekeurd. 
 
3. N.a.v. het gevoerde en te voeren beleid. 
Jaap Colpa geeft kort aan dat het bestuur opereert als een hecht team, met een bepaalde visie, uitmondend in een beleid zoals dat 
al eerder uitgedragen is. Helaas moeten bestuursleden teveel in de uitvoerende sfeer bezig zijn. 
In het bestuur is er nog een vacature op het gebied van technische zaken. 
Het bestuur verwacht dat als het beleid eenmaal door de algemene ledenvergadering goedgekeurd is dit ook uitgevoerd wordt door 
de verschillende commissies.  
Jaap Colpa geeft aan het als teleurstellend te ervaren dat het veel energie kost om alle neuzen binnen LENS de zelfde richting op te 
krijgen. Te veel mensen zijn bezig met hun eigen winkel. Prangende vraag : hoe lossen we dit op ? 
indien e.e.a. niet verandert is het voortbestaan van dit bestuur in het geding. 
Hiet beleid en de sponsoring moeten uitzicht geven op betere tijden. Voor het nieuwe seizoen zijn er wel wat vooruitzichten, maar 
geen toezeggingen. Dit is zorgelijk. 
Cees Lut stelt dat er een sterke sponsorcommissie moet komen.  
Jaap Colpa noemt dit een perfekt idee, maar stelt dat het moeilijk te realiseren is. 
Gerard vd Kleij voegt hier aan toe dat het tot nu toe niet gelukt is om tastbare resultaten te krijgen op dit gebied. 
 
4 Financiëel overzicht. 
Het gaat redelijk, het vorige bestuur was al op de goede weg, en nu laten de cijfers een heel. klein overschot zien. 
Hans vd Kleij geeft aan dat hij contributies uitgesplitst heeft, en tot de conclusie is gekomen dat er een behoorlijke discrepantie 
bestaat tussen de ontvangen contributies en de bedragen die naar seniorenselectie en jeugd gaan.  
Guido Halleen denkt dat het gevolg van minder geld naar selectie het inzetten van een neerwaartse prestatiespiraal is.  
Cees Lut onderschrijft dit. 
Paul vd Steen geeft aan dat de grote jeugdafdeling van LENS helaas niet garandeert dat er ook veel spelers naar de senioren 
zullen gaan. 
Guido Halleen zegt dat de traditie van LENS voor en groot gedeelte gebaseerd is op het jeugdgebeuren, maar dat de doorstroming 
naar de senioren niet gebeurt. 
Er ontstaat een discussie over de doorstroming, waarbij o.a. gesproken wordt over betere faciliteiten voor jeugdspelers, en meer 
jeugd naar de zaterdagafdeling. 
Vervolgens wordt de vraag besproken of LENS niet meer aandacht zou moeten besteden aan het voetballen op zaterdag door de 
senioren. Er zijn maatschappelijke tendensen die wijzen op meer belangstelling voor voetbal op zaterdag. 
Het bestuur zal e.e.a. regelmatig op de agenda zetten, en vinger aan de pols houden. 
 
Pauze 
 
Na de pauze vraagt Bert Pennings naar de club van 100 en de grote club aktiviteiten.  
Gerard vd Kleij antwoordt dat de club van 100 nieuwe leven ingeblazen zal worden in het kader van het jubileum. 
 
De kascommissie verleent in haar verslag de penningmeester decharge. 
 
5. Bestuursverkiezing. 
Er is een roulatieschema, waarin steeds 1/3 deel van het bestuur herkiesbaar kan zijn. Vandaag worden Jaap Colpa en Wil Heijnen 
zonder tegenstemmen gekozen, waarbij Wil vice-voorzitter wordt. 
 
6. LENS, hoe nu verder. 
Aan de orde komt o.a. de mogelijkheid tot fuseren. 
Het bestuur geeft aan in gesprek te zijn met de gemeente en met de Wethouder. 



Wil Heijnen geeft een toelichting op afspraken zoals die binnen de Escampcommissie gemaakt zijn, o.a. over onderhoud opstallen 
en samenwerking. 
Het bestuur mikt vooral op een win-win situatie, omdat anders de gemeente geen geld in een fusie zal steken. 
 
Rondvraag 
Bert Pennings vraagt waarom oud-bestuursleden niet uitgenodigd zijn voor de receptie t.g.v. het 75-jarig bestaan.  
Jaap Colpa antwoordt dat het leuker leek om op de avond zelf te komen. 
Martin Reuver geeft de suggestie om in de LENSrevue een aparte rubriek aan sponsors te wijden. 
Guido Halleen spreekt een woord van dank aan het bestuur en aan de kaderleden voor al het werk wat vaak onder moeilijke 
omstandigheden verricht is. 
 
Jaap Colpa sluit de vergadering, die hij vruchtbaar noemt.  
 
Fred Grens,  
notulist 
 


